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Protokół Nr 6/19
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 23 maja 2019
r.
1. Sprawy regulaminowe.
Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:13.
- stwierdzenie quorum
Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Adam Treder
6. Artur Wiszniewski
7. Aldona Żurawska

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  zawiadomienie
o posiedzeniu Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Zapytał,  czy radni  chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad.  Ze swej  strony poinformował,
że na posiedzenie przybyli pracownicy MOPR z transparentami i zapytał, czy chcieliby przedstawić
Komisji  problem, z którym przyszli.
Nikt z pracowników MOPR nie poprosił o głos.
Wobec  powyższego Przewodniczący poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Opracowanie kierunkowych założeń polityki budżetowej Miasta na 2020 r.
3.  Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w w wyniku głosowania  jednogłośnie 
przyjęła powyższy porządek obrad do realizacji.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (3)
Beata Chrzanowska, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski

Prezydent Miasta Krystyna Danilecka -Wojewódzka   zwróciła się do pracowników MOPR, żeby 
jednak zechcieli przedstawić Komisji swój problem.
Przedstawiciel pracowników powiedział, że przybyli dzisiaj, by dowiedzieć się jakie są plany co do 
ich płac. Nadmieniła, że 250 zł podwyżki, które otrzymali wynikało z redukcji etatów. Dodała, że 
może i zmniejszyła się ilość ich podopiecznych ale nie wzrosła ich zaradność. 
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka -Wojewódzka zwróciła uwagę na napisy na transparentach, z 
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którymi przyszli i powiedziała, że rzeczywiście mają prawo czuć się sfrustrowani, bo ich płace 
czasami są niższe od zasiłków ich podopiecznych. Nadmieniła, że wynika to  z polityki państwa, 
które otoczyło taką opieką ich podopiecznych.
Następnie powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie może spełnić ich żądań, bo w budżecie nie ma
środków na dodatkowe podwyżki.  Niemniej  powołali  zespól  złożony z radnych i  pracowników
urzędu,  który przyjrzy się  płacom w podległych Miastu jednostkach i  wypracuje rekomendacje
do budżetu na przyszły rok. 
Pracownica MOPR  zapytała, czy mogliby wziąć udział w pracach zespołu.
Prezydent  Miasta  Krystyna Danilecka -Wojewódzka odpowiedziała,  że na tym etapie  nie  widzi
w tym sensu. Jak Zespół wypracuje rekomendacje, to wtedy zaproszą ich do rozmów.
Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder podziękował  przedstawicielom  MOPR  za  przybycie
i zabranie głosu.
Następnie przystąpił do realizacji przyjętego porządku obrad.

– przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał,  że wraz z  zawiadomieniem i materiałami
na Komisję radni otrzymali protokół z ostatniego posiedzenia komisji.
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 
protokół nr 5/19 z posiedzenia w dniu 18 kwietnia 2019 r.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w w wyniku głosowania  przyjęła ww. 
protokół.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Ad.pkt.2 Opracowanie kierunkowych założeń polityki budżetowej Miasta na 2020 r.

Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że opracowany przez niego i Skarbnik Miasta 
projekt uchwały radni otrzymali w korespondencji.
(Projekt uchwały w sprawie kierunkowych założeń polityki budżetowej Miasta na 2020 r. stanowi 
zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska powiedziała, że zanim przystąpią do omawiania tego 
projektu powinni porozmawiać o podatkach.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka -Wojewódzka zaproponowała, by w takim razie omówiono 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia kierunkowych założeń polityki podatkowej Miasta Słupska
na lata 2020-2023. (Druk Nr 8/16)
Skarbnik Miasta Anna Gajda Szewczuk przedstawiła projekt uchwały.
Głos w dyskusji zabrali radni: Łukasz Jaworski, Bogusław Dobkowski, Jan Lange.
Radny Jan Lange zgłosił wniosek, by nie podwyższać podatku od środków transportowych.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały z wnioskiem o pozostawienie stawek
podatku od środków transportowych na obecnym poziomie.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Następnie Komisja przystąpiła do realizacji pkt. 2 porządku obrad

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zwróciła uwagę, że brak w projekcie ponumerowania 
punktów. Następnie zgłosiła wniosek o wykreślenie zdania  szóstego z pkt.II i 6 z pkt.III.

Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że jak ponumeruje się zdania to zdanie 6. będzie
pkt.6. Następnie poddał kolejno pod głosowanie wykreślenie ww. punktów. 

Głosowano w sprawie:
wykreślenia II. pkt.6. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Głosowano w sprawie:
wykreślenia III. pkt.6. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, kto jest za przyjęciem projektu uchwały z wniesioną
uwagą,  co  do  ponumerowania  punktów  i  przegłosowanymi  wnioskami  oraz  wystąpieniem
z  wnioskiem  o  umieszczenie  inicjatywy  uchwałodawczej  Komisji  w  przedmiotowej  sprawie
wporządku obrad czerwcowej sesji Rady Miejskiej.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła wypracowany projekt uchwały w sprawie kierunkowych założeń polityki 
budżetowej Miasta Słupska na 2020 r. i wystąpiła z wnioskiem do Przewodniczącej Rady o 
umieszczenie ww. inicjatywy uchwałodawczej Komisji w porządku obrad planowanej w czerwcu 
sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 8/6) wraz z autopoprawką.

Skarbnik Miasta Anna Gajda Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok. 
(Druk Nr 8/7) wraz z autopoprawką dot. podstawy prawnej.
Skarbnik Miasta Anna Gajda Szewczuk przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok. 
(Druk Nr 8/8) wraz z autopoprawką dot. podstawy prawnej.
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyznania w 2019 roku dotacji celowej na
prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków, położonym na obszarze Miasta Słupska.  (Druk Nr 8/15)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WPP Ewa Matys.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 8/17)

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrała radna Beata Chrzanowska.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
(Projekty uchwał znajdują się przy protokole Nr VII/19 z sesji Rady Miejskiej.)

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.

Następnie Komisja przyjęła do wiadomości:
– informację złożona na podstawie art.37 ust. 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym,
(Informacja stanowi załącznik do protokołu Nr 8/19 z sesji w dniu 29 maja 2019 r.);
- pismo mieszkańca z dnia 13 maja 2019 r. w sprawie m.in.  wniosków do budżetu Miasta na 2020r.
(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.0004.49.2019)

Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że wnioski do budżetu na 2020 r. rozważą w 
przyszłym miesiącu, gdy Komisja będzie miała taki temat.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna
                                                                                                                     Adam Treder
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